
II JORNADES DE CONVIVÈNCIA AL CEIP RAMÓN MARTÍ 

SORIANO 

Hui de matí hem realitzat les segones Jornades de Convivència al Ceip 

Ramón Martí Soriano, la nostra escola. Ha sigut un matí on famílies, alumnat 

i professorat hem pogut compartit conversa i treballs de millora del centre, 

amb la col.laboració econòmica de l'Ajuntament, la nostra AFA i els recursos 

econòmics del centre. 

Les tasques realitzades han sigut: 

1-Colocar el terra i part de les parets del gimnàs de Psicomotricitat 

d'Infantil . Prèviament èls operaris de l'Ajuntament havien pintat tot el 

gimnàs de blanc. Amb aquesta reforma i una vegada acabat i colocat el 

mobiliari i els diversos materials, l'alumnat d'Infantil gaudirà d'un espai 

reformat, més segur i més creatiu. 

 



2-Actuació sobre els troncs de l'àgora de l'entrada: s'han llevat els troncs 

que s'havien fet malbé, s'han remplaçat per altres i s'han vernissat, per 

mantindre´ls en bon us el màxim temps. Aquest és un espai molt utilitzat pel 

professorat i alumnat del centre en reunions jocs i activitats al pati.  

 

3-S'ha envernissat l'arenari, els troncs, els tippis (cabanyes indies) i la 

resta de materials de madera que tenim al centre, per conservar-los al 

màxim, fent una neteja prèvia i un acondicionament posterior. 

 



 4-Actuació sobre les portes d'entrada i les baranes de les entrades 

principals i barana d'infantil. S'han llimat les portes i baranes per eliminar 

l'òxid i s'han pintat les portes d'entrada, baranes i la zona d'infantil, les quals 

estaven ja prou deteriorades. 

 

 

 

 



5-Actuació a les classes d'infantil: s'han revisat les lleixes i prestatgeries de 

les aules d'infantil, instal.lant panells i elements nous a l'aula de 2 anys, els 

quals permeten una millora de les condicions i una major seguretat d'us. 

 

6-Actuació al gimnàs: Els rodapeus del gimnàs estaven molt deteriorats i 

s'han arrancat, llevat espatleres i col.locat un nou rodapeu. 

 



 

7-Actuació a la biblioteca de l'escola: Després que els operaris de 

l'Ajuntament pintàren de blanc tota la biblioteca, s'ha netejat, ampliat el 

nombre de prestatgeries, organitzat els llibres i mobiliari i deixar la biblioteca 

enllestida per tal que l'alumnat puga seguir gaudint d'un dels espais més 

volguts i utilitzats al nostre centre. 

 

I així, amb la satisfacció que dona haver passat el matí en comunitat, 

alumnat, famílies i professorat, millorant la nostra escola per tal que els 

nostres xiquets i xiquetes puguen gaudir més del col.legi, volem donar les 

gràcies a l'Ajuntament per la seua aportació humana i econòmica, a la nostra 

AFA, que també ha participat en l'aportació de materials i a les famílies per 

la seua disposició i treball, al nostre alumnat que ha vingut i ha ajudat en allò 

que ha pogut i al professorat que també ha pogut acudir i ajudar en les 

diferents tasques. Així es fa escola! Estem segurs que l'any que ve 

continuarem treballant junts per millorar i compartir moments com el de hui. 

Gràcies a tots i a totes. Endavant junts! 

 


